



09.03.2026

إعلان تصحيحي

إشارة الى إفصاح الشركة المنشور على موقع بورصة مسقط بتاريخ 05.03.2026 والخاص بقرارات مجلس الإدارة .
نود تصحيح البيانات التالية :

- بلغت مبيعات عام 2025 مبلغ 72,951,493 مقارنة بمبلغ 41,552,772 عام 2024 م ، بنسبة ارتفاع بلغت %75.56 .
- الربح العائدة للسهم الواحد (القيمة الاسمية 100 بيضة) يمثل 0.130 في عام 2025 م مقارنة الى 0.056 في عام 2024 .
- يوصي مجلس الإدارة بتوزيع ارباح نقدية على المساهمين بمعدل 70 بيضة للسهم الواحد ، وأسهم مجانية بنسبة %6.82 للسنة المالية المنتهية في 2025/12/31 م ، تخضع لموافقة الجمعية العامة السنوية التي ستعقد في 2026/3/30 م.

Correction Notice

With reference to the Company's disclosure published on MSX website dated 05.03.2026 .

We would like to Correct the following information:

- Sales in 2025 were $\text{OMR } 72,951,493$ as compared to $\text{OMR } 41,552,772$ in 2024, an increase of 75.56 %.
- Profit per share (nominal value 100 Bzs) is $\text{OMR } 0.130$ in 2025 against per share of $\text{OMR } 0.056$ in 2024.
- The Board of Directors recommended dividend of 70 Bz per share to shareholders and 6.82 % of stock dividends for year ended 31/12/ 2025 subject to the approval at the forthcoming Annual General meeting to be held on 30/3/2026.



محمد أجمل باشا
الرئيس التنفيذي

- مرفق قرار مجلس الإدارة)

5/3/2026

قرار مجلس الادارة في اجتماعه المنعقد بتاريخ 5 مارس 2026 .

وافق مجلس ادارة شركة فولتامب للطاقة ش م ع ع في اجتماعه المنعقد بتاريخ 5 من مارس 2026م على القوائم المالية المدققة الموحدة للسنة المنتهية في 2025/12/31م ، ويوصي بإعتمادها من قبل المساهمين في اجتماع الجمعية العامة العادية السنوية والمقرر عقدها في 2026/3/30م .
ويسلط المجلس الضوء على البيانات المالية للمجموعة كما يلي :-

- بلغت مبيعات عام 2025 مبلغ 72,951,493 عمرة مقارنة بمبلغ 41,552,772 عمرة عام 2024م ، بنسبة ارتفاع بلغت 75.56% .
- بلغ الربح بعد الضريبة في عام 2025 مبلغ 14,337,993 عمرة مقارنة الى صافي الربح بعد الضريبة 6,073,820 عمرة في عام 2024 .
- الربح العائدة للسهم الواحد (القيمة الاسمية 100 بيسة) يمثل 0.130 عمرة في عام 2025 م مقارنة الى 0.056 عمرة في عام 2024 م.
- صافي الأصول للسهم الواحد (القيمة الاسمية 100 بيسة) الى 0.335 عمرة في 2025/12/31م مقارنة 0.27 عمرة في 2024/12/31م.

- يوصي مجلس الادارة بتوزيع ارباح نقدية على المساهمين بمعدل 70 بيسة للسهم الواحد ، وأسهم مجانية بنسبة 6.82%، للسنة المالية المنتهية في 2025/12/31م ، تخضع لموافقة الجمعية العامة السنوية التي ستعقد في 2026/3/30م.

- انتخاب أعضاء مجلس إدارة جديد للشركة (من المساهمين وغير المساهمين) وعلى من يرغب في الترشح لعضوية مجلس الإدارة تعبئة استمارة الترشيح المعدة لذلك وتسليمها للشركة قبل موعد انعقاد الجمعية العامة بخمسة (5) ايام على الأقل.

Decision of the Board of Directors at its meeting held on 5th Mar. 2026

The Board of Directors of Voltamp Energy SAOG, in the meeting held on 5/3/2026, approved the company's audited financial statements for the year ended 31st December 2025 and recommended the same for approval of shareholders at the Annual General Meeting scheduled on 30th March 2026.

Highlights of the Financial Statements of the group as follows:

- Sales in 2025 were 72,951,493 as compared to 41,552,772 in 2024, an increase of 75.56 %.
- Net profit after tax in 2025 was 14,337,993 against net profit after tax of 6,073,820 in 2024.
- Profit per share (nominal value 100 Bzs) is 0.130 in 2025 against per share of 0.056 in 2024.
- Net assets per share (nominal value of 100 Bzs) was 0.335 as at 31/12/2025 as compared to 0.27 as on 31/12/2024.
- The Board of Directors recommended dividend of 70 Bz per share to shareholders and 6.82 % of stock dividends for year ended 31/12/ 2025 subject to the approval at the forthcoming Annual General meeting to be held on 30/3/2026.
- Election of new Board of Directors for the company (from shareholders and non-shareholders). Those who wish to run for membership on the Board of Directors must fill out the nomination form prepared for this purpose and submit it to the company at least five (5) days before the date of the AGM.

محمد الجليل باشا
الرئيس التنفيذي

